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Referat 
Bestyrelsesmøde mandag 1. maj 2023, kl. 19.00 

 
 
Til: Jens Pedersen, Jørgen Funk, Louise Staal-Thomsen, Mikkel V. Petersen, Natascha Enoch-Larsen og Søren 
Due-Hansen – Michael A. Brodersen og Rene Hansen 
Administrationen: Tobias Thune Jacobsen og Nikolaj Larsen  
 
 
1. Godkendelse af sidste mødereferat 
Seneste referat er vedlagt og blev godkendt. 
 
2. E-mail beslutninger til referat 
Ingen  
 
3. Kort information fra administrationen 
A: Sekretariatsleder/sportsmanager 
B: Udviklingskonsulent 

- Malene Holm er blevet ansat i en tidsbegrænset stilling som kommunikationsmedarbejder på deltid. 
Malene afløser vores tidligere studentermedhjælper og vi glæder os meget til at sætte endnu mere 
fokus på idrætten gennem vores kommunikation. 

- Tobias deltog ved generalforsamlingen i friluftsrådet. Der var stort Fokus på bæredygtighed og 
adgangsforhold til landjorden og havet. Tobias gik på talerstolen og satte fokus luftrummet. 

- Tobias arbejder på et E-læringsforløb om seksuelle og digitale krænkelser i faldskærmsklubber. 
Forløbet vil også indeholde vejledning til håndtering af sager i klubregi. 

- Tobias og Nikolaj har planlagt møde med DIF og militært idrætsforbund omkring 
faldskærmsidrættens samarbejde med forsvaret.  

- Håndtering af trivselssager (Lukket punkt). 
- Det første Nyhedsbrev i nyt format er blevet sendt ud og er blevet velmodtaget. 
- Tobias har lavet en plakat til jubilæumsugen som sendes ud til klubberne. 
- Status vedr. mangel på flyveledere og mulige konsekvenser. KDA. 
- Status FB-opdateringer. 
- Instruktørseminaret afholdes i Idrættens Hus, Brøndby. Invitationen sendes ud i de kommende uger. 

Program for seminaret er ikke helt klar endnu og vil derfor blive offentliggjort efterfølgende. 
 

 
4. Regelmæssig økonomistatus til bestyrelsesmedlemmer og udvalg 
Regnskabstal pr. 31. marts 2023 er vedlagt. Bestyrelsen godkender regnskabstallene. 
 
5. Konkrete punkter til drøftelse og beslutning 
A: Digitalt certifikat. Bestyrelsen afventer IU’s holdning til om vi skal fortsætte med de blå bøger eller om de 
skal afskaffes til fordel for f.eks. et diplom. Når IU har tilkendegivet deres holdning tager bestyrelsen en 
endelig beslutning. 
B: Der skal laves en ny aftale om udvikling af klubadmin. Forholdet mellem drift, udvikling og økonomi 
drøftes. Bestyrelsen ønsker at klubadmin på sigt kan sende fakturaer til klubberne, både for kontingent og 
tandemblanketter. Der forhandles og indgås aftale med udvikleren. 
C: Der fastsættes en dato til en arbejdsdag i bestyrelsen og sekretariatet. Datoen er d. 4. juni 2023. 
Sekretariatet arrangerer dagen.. 
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6. Evt. opfølgning på DFU’s projekter 
A: Status på Klubadmin  
B: VR-projekter 

- De første optagelser skulle være lavet i april, desværre er DFC’s flyvemaskine hos mekanikeren på 
ubestemt tid. Vi afventer svar fra mekanikeren. Tobias har en god dialog med Khora og DFC. Vi 
forventer fortsat at lave optagelserne hos DFC. 

C: Grøn omstilling, klima og bæredygtighed 
- Tobias og Nikolaj har holdt møde med vores strategikonsulent i DIF. Der arbejdes på et udkast til en 

strategiaftale om klima- og bæredygtighed. Tilpasning af procesmål følger. Der arbejdes videre med 
strategisporet på bestyrelsens arbejdsdag.  

D: Uddannelsesudvalg - E-læring, udvikling af storyboards og etablering af E-læringsportal 
- Uddannelsesudvalget er nedsat og har afholdt de første møder. Udvalget er delt op i to 

arbejdsgrupper som arbejder med henholdsvis AAF- og Automat/manueluddannelsen. 
Arbejdsgrupperne mødes 1 gang hver anden uge. Søren er bestyrelsesansvarlig og Tobias er 
tovholder. 

 
E: Ny økonomisk struktur.  

- AU-midler: Den nye puljepolitik evalueres. Det er en proces og den er stadigvæk under udvikling og 
tilpasning. Der vil være mere fokus på kommunikationen af puljerne fremover. 

- SU-midler: Det drøftes hvordan SU-midlerne kan fordeles på baggrund af mere objektive kriterier og 
hvordan der kan stilles rimelige krav til atleterne. 

 
F: Strategispor 3. 

- Mikkel arbejder på træningsplaner og videomaterialer. Mikkel (AU- formand) er i dialog med Hans O. 
Udviklingskonsulenten inddrages i processen. 

 
G: DFU’s jubilæum / logo 

- Bestyrelsen godkender. Det nye logo præsenteres ved vores 60 års jubilæumsboogie. Sekretariatet 
bestiller merchandise. 

 
7. Informationsdeling fra bestyrelsesmedlemmer 
A: Formand 

- Formanden oplyser om årsmødet i DIF. På årsmødet blev den nye certificeringsordning ”grøn idræt” 
bl.a. præsenteret. Formanden gik på talerstolen og efterspurgte det fællesprojekt for DIF-idrætten.  

- Der var dialoger om international idrætspolitik og interne undersøgelser om aflønning af frivillige og 
bestyrelsesmedlemmer blev præsenteret. Undersøgelserne viste, at DFU ligger nogenlunde i midten 
blandt idrætsforbund af samme størrelse. 

B: Næstformand 
C: Teknisk sekretær 

- Bestyrelsen drøfter de seneste FB-rettelser. Arbejdet roses af bestyrelsen. Jens informerer IU og MU.  
D: Økonomisk ansvarlig 

- Jørgen oplyser om det internationale faldskærmsmuseum i USA. Bestyrelsen drøfter om DFU skal 
bidrage økonomisk til museet. Der tages ingen beslutning. Tobias oplyser at vi også har adgang til et 
frivilligt museum i idrættens hus i Brøndby og at sekretariatet gerne er behjælpeligt. Jørgen forhører 
sig i POPs-miljøet om der kunne være en frivillig, som kunne være interesseret i at blive tovholder på 
at samle sammen på vores historie. 

E: Bestyrelsesmedlem med primært fokus på elite 
F: Bestyrelsesmedlem med primært fokus på bredde 
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8. Eventuelt 
 


